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24.	september	2019	
Referat	af	TRU-møde	tirsdag	den	24.	september	2019	kl.	12.15	

på	kredskontoret	
Tilstede:	Line	Larsen,		Lisbeth	Henriksen,	Johannes	Bang,	Kristoffer	Vestergaard	,		Rikke	Krumbach,	Claus	

Plenaa,	Mads	Thranov(kommer	senere),		Lotte	Grell,	Heidi	Rasmussen,	Casper	Christiansen,	Alice	
Sidelmann	og	David	Qvist	

Afbud:	Kristoffer	Rømer,	Ulrik	og	Mathias	 	 Gæster:		
	

Pkt.	 Emne	 	
1	 Nyt	fra	skolerne	

- Status	på	skolerne	
- Nye	kolleger	(Husk	at	ajourføre	

farvel	kollega	listen)	
	
	

	
Linie	10:	alle	er	i	Amsterdam	eller	i	praktik.	
Fløng:	skoleleder	sygemeldt	med	stress.	
Tale-høreskolen:	Ny	PPRleder,	lokalMED	genopstår	
Sengeløse:		
Borgerskolen:	Har	afholdt	det	årlige	Soc.Kap.-	
arrangement	med	foredrag	af	John	Harmsen	fra	
Arbejdsglæde	ministeriet,	stor	succes.	
Ole	Rømer:	Knas	med	flydende	tillæg	–	stadig.	
Ansøgerrunde,	kun	ti	ansøgere,	én	kvalificeret.	
Alvorligt	bekymret	for	tilstanden	i	hele	
medarbejdergruppen!	Besøg	af	Arbejdstilsynet	–	
strakspålæg	(AMR	har	ikke	har	været	på	kursus).	
Arbejdstilsynet	kommer	tilbage	for	at	følge	op	på	
tidl.besøg.	Dog	kun	på	den	ene	matrikel,	da	de	ikke	
har	fået	oplyst	at	de	nu	er	én	skole.	
Mange	elevsager.	
Torstorp:		Jen	måned	uden	opsigelser!	Styr	på	
MEDmøderne	på	vej!	Der	er	nedsat	et	
trivselsudvalg,	som	skal	arbejde	med	Social	Kapital.	
Mange	elevsager,	men	der	handles	på	det	af	
ledelsen.	
	
	

2	 ”Den	involverende	kreds”	med	
Rasmus	fra	”Deltager	Danmark”	
	

Generelforsamling:	24/3-2020	på	Borgerskolen	–	
eller	Fløng	eller	Torstorp.	
	
Rasmus	og	Marianne	deltager	i	mødet,	også	som	
oplæg	til	kredskurset,	hvor	de	deltager	den	7/10.	
Hvordan	får	vi	invitationen	ud	til	forældre	fx?	
Målret	invitationerne	til	de	forskellige	grupper,	som	
vi	inviterer,	gerne	også	med	udvalgte	afsendere.	
Rekruttering	er	vigtig!		
Hvad	er	målet	–	hvad	ønsker	vi	at	opnå?	
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Ny	Start	samarbejdet	og	hvad	vil	vi	med	folkeskolen	
i	HTK	–	er	Fremtidens	Skole	løsningen	på	alt?	At	
give	forældrene	taletid,	hvad	ønsker	de?	
Realitetstjek	på	skønmaleriet	af	Fremtidens	Skole,	
forældre	og	alm.læreres	stemme	i	debatten.	
En	mulighed	for	at	lærere,	politikere	og	forældre	
kan	tale	sammen	om	folkeskolen	og	dens	vilkår	i	
HTK.	
Hvorfor	vælger	så	mange	privatskolerne?	
Hvordan	skal	mødets	form	være	–	paneldebat	vs	
gruppesamtaler?	
	
Balancen	mellem	at	tale	folkeskolen	ned	og	op….	
Debat	for	at	få	skærpet	Formålet!	
	
Tænk	på	at	de	inviterede	kan	have	meget	svært	ved	
at	gå	ind	i	debatten	om	Fremtidens	Skole.	
”Hvad	skal	vi	med	dannelse?”	–	en	
samtalebevægelse.	
Tjek	podcasts	fra	Deltager	Danmark	og	evt	
konference	6.nov	om	samme.	
Evt	inviter	Skole-og	Forældreforeningen	–	Rasmus	
Edelberg.		Eller	næstformanden….	(Lyt	til	podcast	
med	ham).	
	
Hvad	er	vores	’hook’?	(anledning).	
	
Hvad	skal	der	ske	bagefter?	Succeskriteriet	er…?	
	
Startskud/kick	off	til	mere?	Ny	måde	at	drøfte	skole	
i	HTK	på?	
	
OBS:	Der	er	brug	for	at	vi	internt	er	knivskarpe	på	
hvad	vi	ønsker	af	formål,	form	og	output	–	der	er	
brug	for	en	grundig	debat	hos	os.	

3	 Debat-aften	d.	11/11.	 Der	inviteres	meget	bredt,	både	privatskolernes	
forældre	og	personale,	skolebestyrelser,	forældre,	
personale	og	ledelser	fra	alle	skoler	for	at	drøfte	
Fremtidens	Skole	og	skolernes	fremtid	i	Høje	
Tåstrup.	
Forvaltning	og	politikere	har	sagt	nej	til	at	
medarrangere.		
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Knud	Romer,	Jeppe	Søe	og	Jeanette	Sjøberg	
deltager,	afventer	og	håber	på	Kurt	Scheelsbeck.	
	
Se	ovenstående	punkt!	
	
Afklarende	debat	–	konklusionerne:	

- Ikke	længere	nødvendigt	at	invitere	fri-	og	
privatskoler	

- Hvad	skal	vi	med	folkeskolen,	kvalitet	i	
folkeskolen,	’vores	børn,	vores	skole’	–	
emnet!	

- Få	Skole	og	Forældre	med	som	partner,	så	
det	ikke	lugter	så	meget	af	fagforening?	

- Få	styr	på	internt	og	eksternt	mål	før	form	
etc.	

- Hvem	er	de	vigtigste	deltagere?	ISU,	
Skolebestyrelser,	TR	+	5-10	kolleger,	
forældreråd/kontaktforældre,	
ungdomsuddannelserne,		(fortsat	på	
tavle/drøftelse).	

- Overskriften	skal	være	et	spørgsmål	

	
Videre	arbejde	herfra:		

- FU	(Heidi	og	Alice)	får	mandat	til	at	arbejde	
videre	med	at	vælge	blandt	de	forslåede	og	
prioriterede	deltagere,	og	arbejder	videre	
med	invitationerne.	

- TR’erne	går	hjem	og	finder	mindst	5-10	
kolleger,	som	de	vil	invitere,	samt	taler	med	
skolebestyrelserne,	og	tage	fat	i	
”meningsdannerne”	på	skolerne.	Få	så	
mange	som	muligt	med.	

4	 Budget	2020.	Der	skal	findes	
besparelser	for	20	mio.	samlet.	

Budgethøringsmaterialet	sendes	ud	efter	
byrådsmødet	i	aften.	
Kort	oversigt	over	de	bebudede	besparelser,	som	
kan	ramme	skolerne/SFOerne,	så	de	er	nemmere	at	
finde	i	det	samlede	materiale.	
Kredsen	laver	høringssvar	på	næste	møde.	
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5	 SKOLERs	lønpolitik.	 Lokallønsmidler	–	ikke	enighed	mellem	kreds	og	
forvaltning.	Stor	opmærksomhed	(fra	forvaltningen)	
på	at	der	ikke	må	være	flere	med	samme	tillæg,	så	
det	ikke	ligner	en	forhåndsaftale!	
Vær	opmærksom	på	at	det	typisk	er	ledelsens	
lønpoltik,	som	præsenteres	på	MEDmøder	–	tjek	at	
den	ikke	forringer	kredsens	(findes	på	
hjemmesiden).		
Sørg	får	at	få	jeres	udtalelser	med	i	referatet	af	
MED	mødet,	hvis	I	er	uenige.	
Send	den	evt	forbi	kredsen	inden	I	godkender	i	MED	

6	 Meddelelser	
	

	
Afpresning	blandt	unge–	foregår	også	i	HTK.	
”Fødselsdagsbank”	–	blandt	eleverne.	
Rune	Strøm	–	godt	foredrag	for	de	store	elever	
(kommunikation,	være	der	for	hinanden),	også	sjov.	
Kongresfrokost/deltagelse	af	TR’ere:	tilmelding	på	
inside.	

8	 Evt.	 	

	
Heidi	Yoma	Rasmussen	/	Line	N.	Larsen	

	
Dirigent:	Kristoffer	V	(for	Ulrik)	 	 	
Referent:	Line	(for	Kristoffer	Rømer)	
Oprydning:	Kristoffer	V	og	Johannes	 	


